
 

MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 6

Mgr. JAKUB STÁREK

STATUTÁRNÍ MÍSTOSTAROSTA

V Praze 6 dne 71/ ledna 2021
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Vážený pane Křičfalušij,

reagují na Vaší interpelaci vznesenou na Zastupitelstvu městské části Praha 6 dne 18. 12. 2020, na kterou

již přímo na zastupitelstvu reagoval pan starosta ijá, takže již jen pro zopakování a doplnění.

Městská část Praha 6 podporuje vznik centrálního prostoru v sídlišti Petřiny. Opakovaně byl tento

požadavek vznášen občany, například v rámci projektu „Nápad pro šestku“. Pokud hovoříme o centrálním

prostoru, který je u výstupu z metra stanice Petřiny vedle Billy a dalších služeb, které tam jsou, tak se

na MČ P6 obrátil vlastník objektu a přilehlých pozemků se svým záměrem a s žádostí o stanovisko. Záměr

byl opakovaně prezentován a projednáván v komisi územního rozvoje jako poradním orgánu RMČ P6.

Záměr byl podpořen s připomínkami, týkajícími se zejména podílu služeb vobjektu, dopravy a dalších.

Zápisy z komisi jsou veřejným dokumentem. Investor obdržel připomínky anáměty a jako jedna

zpodminek, kterou ted' investor naplnil, byla veřejná diskuse. Ta, bohužel, s ohledem na mimořádnou

situací spojenou s epidemiologíckým patřením COVlD 19 je teď velmi omezená, a proto jsme na základě

informací v časopise Šestka a na různých dalších sociálních mediích inzerovali webovou stránku Centrální

náměstí Petřiny, což je vlastně stránka investora, který docela dopodrobna, a myslím. že docela

odpovídajícím způsobem, prezentuje svůj záměr. Nyní čekáme na zpětnou vazbu, která pak bude

vyhodnocena.

Těší mě, že máte o tento záměr zájem a velice rád se s Vámi setkám i osobně, Prosím, abyste

se seznámil případně s webovou stránkou a sprezentací. Eventuálně nám napsal Vaše připomínky

a postřehy, pokud jste již tak neučinil.

Jsem vlastně takovým garantem nebo gesčním radním, který má na starosti informační a komunikační

platformu, aplikaci Lepší Šestka, která slouží také k předávání informací o závadách vdaněm uzemí.

Kdybyste měl zájem a odhodlal si stáhnout do mobilu naši aplikaci, tak tam uvidíte, co ostatní vidí jako

problém v tom daném místě. Kdy fotí závady a další věci a zároveň se můžete dívat on-line, jak jsou tyto

záležitosti řešeny. V současné době se pro nás jako pro radnici tento kanál na získávání informací stává

jedním z klíčových pro organizaci práce, at“ už je to v odboru dopravy a životního prostředí, který řeší

ity věci, které zmiňujete Vy, třeba neuklizeně listí. Stejně tak třeba i pro organizaci Pro 6 vgesci pana

radního Hoška, která zase řeší některe' složitější úklidy a další věci, které jsou potřeba.

Jsem přesvědčen, že touto cestou se dozvíme o problému rychleji, než přes zastupitelstvo. A přestože

tento kontakt není osobní, vnímám ho jako nejefektivnější. V reálném čase vidíte, kdy a jak je ta záležitost

resena.

Moc si vážím, že jste přišel na zastupitelstvo, abyste nám tyto informace předal. Děkuji za Váš zájem o dění

v této lokalitě.

S pozdravem
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Vážený pane Kričfalušij,

dovolte mi, abych reagoval na část Vaší interpelace vznesené dne 18. prosince 2020

na jednání Zastupitelstva městské části Praha 6, týkající se úklidu listí na sídlišti Petřiny,

kontejnerů u zastávky tramvají Větrník a přechodu pro chodce v ulici Na Větrníku u Normy.

Ad1) MČ Praha 6 má smluvně zajištěny dvě kola hrabání listí. Je to proto, že listí opadává

postupně, což je dáno různými dobami opadu listi u různých druhů stromů a vliv na to mají

rovněž klimatické podmínky. První kolo proběhlo na drtivé většině ploch na přelomu měsíců

října a listopadu 2020. Další kolo hrabání bude probíhat nyní na počátku roku 2021. Hrabání

listí nebylo na všech plochách dosud provedeno z několika důvodů. Za prvé je to proto,

že v roce 2020 začalo listí opadávat podstatně později než v předchozích letech — tedy první

kolo bylo zahájeno později než obvykle. Druhým důvodem jsou i nepříznivé klimatické

podmínky, vpředchozích týdnech především vysoká vlhkost, která úklid listí komplikuje

a práce postupují pomaleji, nyní nízké teploty a sněžení, kdy musejí být tyto práce

přerušeny.

Ad 2) Co se týká kontejnerů, na stanovišti č. 067 Na Petřinách 369/30 se papír i plast vyváží

3x týdně. V současné době nemáme žádné poznatky o tom, že by se tyto komodity

pravidelně přeplňovaly. Službu třídění odpadu zajišt'uje a hradí Magistrát hl. m. Prahy

ze svého rozpočtu, proto stanovil podmínky, za kterých je možné zažádat 0 navýšení

četnosti svozu. Hlavní podmínkou je dodání několika fotografií z různých období, které doloží

oprávněnost požadavku. Vzhledem k tomu, že nyní nedisponujeme potřebnou

fotodokumentací, požádáme svozovou společnost Pražské služby a.s. o spolupráci

při zajišťování potřebných podkladů a pokud se prokáže, že Váš požadavek je oprávněný,

následně podáme Magistrátu hl. m. Prahy žádost 0 navýšení četnosti svozu jednotlivých

komodit.

Ad 3) Na přípravě výstavby SSZ Na Petřinách - Na Větrníku (6.803) se pracuje již více jak 10

let. Záměr byl předložen městskou částí již mnohem dříve, dosahované intenzity dopravy ale

tehdy nesplňovaly kritéria, požadované odvětvovými normami.

S jistým časovým odstupem městská část výstavbu SSZ opět iniciovala a tentokrát byl náš

návrh již akceptován. Cca v roce 2010 byla předložena první varianta řešení, která byla

následně projednávána všemi tzv. neopominutelnými subjekty. Předložený projekt ale tehdy

nebyl bez výhrad přijat zřízeným Institutem plánování a rozvoje hl. m. Prahy a bylo proto

nutné zapracovat do projektové dokumentace požadované změny a novou variantu opět

projednat. Bylo (tehdy) rozhodnuto, že k realizaci výstavby SSZ dojde v souběhu

s připravovanou rekonstrukcí tramvajové trati (RTT). Ktomu, bohužel, nedošlo a ztoho

důvodu byly v rámci RTT provedeny alespoň některé přípravné práce (vč. naznačené polohy

budoucího signalizovaného přechodu), tak, aby v rámci realizace již nebylo nutné

do rekonstruované TT stavebně zasahovat.
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Společné územní rozhodnutí a stavební povolení pro tuto stavbu vydal Magistrát hl. m. Prahy

v 07/2017. Stavebnik (hl. m. Praha; v zast. Technickou správou komunikací hl. m. Prahy)

stavbu v požadované lhůtě nezahájil a požádal v r. 2019 o prodloužení vydaného povolení

(ÚR & SP). Bylo mu vyhověno rozhodnutím 2 09/2019, s tim, že platnost vydaných povolení

se prodlužuje do 08/2021.

Je skutečností, že stavebník nam již opakovaně přislíbil provedení stavby, aniž by pak

k vlastní realizaci skutečně došlo. Městská část nemá dostatečné „páky“ k tomu,

aby zahájení stavby prosadila, neboť není investorem podobných staveb a k prosazení

položky do příslušné kapitoly rozpočtu hl. m. Prahy nemá potřebné nastroje. Samozřejmě,

záměr trvale sledujeme a při každé vhodné příležitosti jeho realizaci u příslušných subjektů

urgujeme. Vtéto chvíli, nicméně, vám nemůžeme přislíbit, že stavebník lhůtu prodloužené

platnosti vydaných povolení (08/2021) nyní skutečně dodrží a stavbu v tomto roce zrealizuje.

S pozdravem
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